

賽前訓練及集訓營 Pre-Games Training





整裝待發 Departure





最後一棒火炬傳送 Torch Run Final Leg



「2015特殊奧林匹克夏季世界比賽」聖火採集儀式於雅典時間5月14日於雅典衛城Sacred Site of Pnyx舉行，其後的聖火傳送於7月13日至25日期間分三條路線進行，並於7月25日開幕禮當日抵達開幕會場——洛杉磯紀念體育場。

是次火炬傳送共有124名成員參與，包括全球114名執法人員和10名特奧運動員。來自本港懲教署的高級監督謝浩然先生代表香港參與是次火炬傳送，負責第二條路線的傳送任務，與整個團隊攜手將特奧的「希望之火」傳遍加州120個城市、市鎮和社區，肩負宣揚特奧崇高理念的神聖任務。



The flame lighting ceremony of the 2015 Special Olympics World Summer Games was held on 14 May at the Sacred Site of Pnyx, opposite the Acropolis in Athens. The torch relay then divided into 3 different directions from 13 to 25 of July and finally arrived in historic Los Angeles Memorial Coliseum on 25th July for the Opening Ceremony.

The Team comprised over 124 members, including 114 law enforcement officials and 10 Special Olympics athletes. Senior Superintendent Mr. TSE Ho-yin from Correctional Services Department represented Hong Kong to take part in this event. Being assigned in route 2 of the team, Mr. TSE joined the whole team carrying the Flame of Hope through more than 120 cities, towns and communities of California, the US to advocate the spirit of Special Olympics.

特奧社會影響力高峰會 Special Olympics Social Impact Summit

特殊奧林匹克在2015特殊奧林匹克夏世界比賽期間舉行了GenUin社會影響力高峰會，讓來自30個國家共120名青少年領袖聯同14名導師構建影響社會的意念，並透過簡佈的形式分享他們的實踐這個意念的計劃，經過社會知名領袖的評審和建議，勝出的隊伍將獲發基金實現他們的計劃。

As part of the 2015 Special Olympics World Games, Special Olympics hosted the GenUin Social Impact Summit. 120 youth leaders from 30 countries worked with 14 mentors to develop their social impact ideas, share them through project pitches, hear from inspirational leaders that will offer motivation and advice, and finally, earn project funds to realize their dreams.

